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Skandica ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja

Skandica ry
Hallituksen kokous 2-2024
1.2.2024 klo 16.30
@Suisto, Arcanumin yhteistilat

Pöytäkirja

Paikalla: Otava Niemelä (puheenjohtaja), Nea Mustalahti (sihteeri), Aku Hyrsylä, Emmi
Vlasov ja Tiia Rihtilä

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16.34.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.

3. Esityslistan hyväksyntä
Hyväksymme esityslistan 2-2024.

4. Edelliset pöytäkirjat
Hyväksytään pöytäkirja 1-2024.

5. Posti
Olemme saaneet postia ensimmäistä kertaa pitkään aikaan. Collegefirmalta on
tullut mainoksia heidän muista tuotteistaan.

6. Ilmoitusasiat

Menneet tapahtumat

a. Pj-neuvosto 23.1.
Otava ja Aku osallistuivat. Oli mukavaa ja tuli paljon uutta tietoa!

b. Lärarmöte 24.1.
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Otava ja Emmi osallistuivat. Kokouksessa puhuttiin muun muassa
sivuaineopiskelijoista ja UTUkandi-uudistuksesta.

c. Humanitas järjestötilakokous 25.1.
Otava osallistui. Kokouksessa puhuttiin Arcanumin järjestyssäännöistä.
Siivousvuoro yhdistetään pullojen palautusvuoroon. Varausjärjestelmää
myös muutetaan niin, että varauksia voi tehdä enintään neljän viikon päähän.

d. Peli-ilta ja collegejen jako 31.1.
Lautapeli-iltaan osallistui neljä hallituslaista ja kolme hallituksen ulkopuolista
jäsentä. Oli erittäin hauskat pelit! Haluamme järjestää lisää samanlaisia
tapahtumia, vaikka niiden suosio onkin vaihtelevaa. Voisimme
tulevaisuudessa myös harkita peli-illan järjestämistä jonkin toisen
ainejärjestön kanssa. Saimme myös jaettua kaikki colleget jäsenille.

7. Tulevat tapahtumat

a. Machinan vuosijuhlat 2.2.2024
Aku ja Emmi menevät edustamaan Skandicaa Machinan vuosijuhlille.
Budjetoidaan 40 euroa edustuskorvauksiin ja 25 euroa lahjaan.

b. Pikkulaskiaisten lippujen jako
Varasimme Turku-salin 21.2. klo 17-21 pikkulaskiaislippujen jakoa varten.
Ajattelimme järjestää samalla esimerkiksi leffaillan. Annamme jäsenistön
ehdottaa elokuvia Instagramissa ja teemme ehdotetuista elokuvista
äänestyksen Formsiin. Laitamme kysymyslaatikon Instagramiin 12.2.

c. Kansainvälisen musiikin bileet
Bileet järjestetään keskiviikkona 27.3. Heidis’issä. Mukana on ainakin Affekti,
Kääntöpiiri, Palladion, Manana, Pappagallo ja Forum Romanum. Saamme
toivoa bileisiin ruotsinkielistä musiikkia, mutta emme voi vaikuttaa sen
enempää musiikkiin.

d. Kielikellunta
Forum Romanum kysyi, olemmeko kiinnostuneita osallistumaan keväällä
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kielikelluntaan. Kyseessä on siis kieliainejärjestöjen yhteinen risteily.
Ilmaisimme kiinnostuksemme ja katsotaan, mihin asia etenee.

e. Haalaritilaus ja -kastajaiset
Haalaritilaus etenee! Haalareiden pitäisi saapua viikolla 8. Olemme aiemmin
miettineet, että järjestämme kastajaiset samalla sekä vuoden 2023 että 2022
pilteille. Aiomme kuitenkin vielä kysellä vuoden 2022 pilteiltä, onko heillä
kiinnostusta osallistua kastajaisiin. Rastinpitäjiä voitaisiin kysellä
Nyheterissä. Koitamme pitää kastajaiset mahdollisimman pian haalareiden
saapumisen jälkeen, todennäköisesti viikolla 11. Emme lyö vielä tiettyä
päivää lukkoon, koska emme voi olla varmoja, milloin haalarit tulevat.

f. Tapahtumavastaava ja pj-neuvosto klo 19-21 6.2.2024 @ Marilyn
Alustava ilmoittautuminen on ilmeisesti tulossa lähipäivinä. Otava, Aku ja
Emmi voisivat osallistua, mutta jos tapahtumassa on kahden henkilön
rajoitus, vain Aku ja Emmi osallistuvat.

8. Talous

Tililtä mennyt
1183 € haalaritilaukseen

9. META
a. Olemme olleet Sosklubiin yhteydessä Euphoriasitsien tuotoista ja olemme

vihdoin saamassa laskun summasta, joka meiltä jäi maksamatta. Hyvä, että
asia on pian loppuunkäsitelty!

b. Kokouksen aikana tuli puheeksi, että meidän pitäisi alkaa suunnittelemaan
yhteistä laskiaisen viettoa Germanican kanssa. Olimme heihin yhteydessä, ja
päädyimme varaamaan TYYn saunan 20.2. klo 17-00. Meillä on tänä vuonna
kaakaovuoro. Budjetoimme kuluihin seuraavassa kokouksessa.

10.Seuraava kokous
Seuraava kokous on 13.2. klo 17.00 Arcanumin Suisto-tilassa.

11.Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18.04.
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